
         R O M Â N I A                                        
  JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 14.03.2007 

 
   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na CHIŞ ŞERBAN ANA 

AURELIA care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.31/2007 adoptată prin votul deschis al majorităţii 
consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
  D-na Chiş Şerban Ana Aurelia: 
             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 

 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până 
la această oră un număr de 21 consilieri. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Nicolae 
Schiau, dl. viceprimar Simion Jitian,  d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 
Ca invitaţi participă: d-nul Hada Gligor,  directorul economic, şefi de 

servicii din cadrul Primăriei Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 
 
Domnul primar prezintă ordinea de zi. 
Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.  

 
                D-na Chiş Şerban Ana Aurelia: 

„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 
consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau 
rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului 
local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se 
consemna în procesul verbal (art.46 alin.1 din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată). 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul 
local cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice 
locale nr.215/2001, republicată sunt nule de drept.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor prezenţi).  
                   -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

„D-nelor şi d-nilor consilieri, am solicitat convocarea acestei şedinţei 
extraordinare cu data de astăzi, 14 martie 2007,  având în vedere acest prim proiect 
de hotărâre pe care vi-l supun spre dezbatere şi aprobare privind conferirea titlului de 
„CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului Hunedoara, domnului HADA GLIGOR.  

Am vrut să fac acest lucru astăzi deoarece în această zi, 14 martie 2007, 
d-nul Hada împlineşte 67 ani. 

Desigur activitatea desfăşurată de d-nul Hada în plan umanitar, în plan 
social, parteneriatele Bisericii pe care dânsul o păstoreşte le-a încheiat cu Primăria 
Municipiului Hunedoara, acţiunile pe care le-am derulat împreună vă sunt foarte bine 
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cunoscute, aceste acţiuni au reuşit să aducă multă mângâiere sufletelor multor oameni 
necăjiţi din municipiul Hunedoara.  

Din păcate, Hunedoara după anii 1990, a avut marile valuri de 
disponibilizări, după restructurarea activităţii Combinatului Siderurgic Hunedoara. 

 Ceea ce d-nul Hada a reuşit să facă, atât singur, cât şi cu membrii 
bisericii pe care o păstoreşte, prin aceste colaborări cu administraţia publică locală 
este un lucru deosebit de important pentru această comunitate, cu atât de multe 
probleme şi cu atât de multe nevoi. În nota de fundamentare pe care am întocmit-o 
sunt prezentate câteva din proiectele derulate în parteneriat. „ 

D-nul primar  dă citire  notei de fundamentare a proiectului de hotărâre. 
 

                   -    d-na Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice. 
-    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

 
Dl. Magheru Liviu: 
„În cadrul Primăriei Municipiului Hunedoara, până acum,  am acordat de 

foarte multe ori titlul de „CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului, ţin să felicit 
această iniţiativă ce a fost luată astăzi de a acorda acest titlu unei personalităţi care a  
avut şi are o activitate pe alt tărâm decât cele ce sunt de domeniul culturii, sportului. 

Este un domeniu care îl leagă pe d-nul Hada de oamenii nevoiaşi, care 
suferă şi care au probleme deosebite. 

Îl felicit pe d-nul Hada Gligor pentru modul în care a ştiut şi ştie să se 
apropie de problemele celor necăjiţi, iar conferirea acestui titlu de „CETĂŢEAN DE 
ONOARE” al municipiului, până la urmă, le creează şi celor din jurul dânsului o 
mândrie aparte. 

Îi doresc d-nului Hada ca şi mai departe să aibă putere de muncă în 
folosul celor nevoiaşi, este o acţiune lăudabilă. 

Îi doresc multă sănătate d-nului Hada.” 
 
 
Dl. Mariş Remus: 

„Doresc să spun şi eu câteva cuvinte. De la bun început susţin această 
iniţiativă a d-nului primar.  

Mă simt obligat să amintesc colaborarea foarte mare, vastă, în diverse 
domenii cu d-nul Hada. Foarte multe acţiuni sunt începute de ani de zile, în s-a mers 
pe o idee de respect reciproc.  

Trebuia să accentuez într-un fel aceste spuse, având în vedere 
multitudinea de proiecte derulate, în parteneriat cu Agenţia de Dezvoltare Timişoara, 
de unde s-au obţinut fonduri necesare, pentru a mai linişti viaţa unor persoane necăjite 
din municipiu. 

Mai există şi alt aspect, nu numai de a satisface necesităţile materiale ale 
cetăţenilor săraci ai municipiului, pot menţiona faptul că d-nul Hada a avut o contribuţie 
deosebită referitoare la înzestrarea municipiului cu anumite construcţii, clădiri, 
reabilitarea multora dintre ele. 

Eu îi doresc d-nului Hada Gligor succes în continuare, o colaborare tot atât 
de fructuoasă şi benefică, pentru ambele părţi, cu Primăria Municipiului Hunedoara , îi 
urez „La mulţi ani!” cu ocazia zilei dânsului.”  
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Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.64/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. primar  Nicolae Schiau: 
„D-nelor şi domnilor consilieri vă mulţumesc pentru faptul că aţi fost de 

acord cu ceea ce am dorit astăzi să iniţiez prin acest proiect de hotărâre şi prin 
aprobarea pe care a-ţi dat-o, Hotărârea nr.64/2007 practic consfinţeşte conferirea 
acestui titlu de „CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului Hunedoara d-nului Gligor 
Hada. Îl pot asigura pe d-nul Hada că ceea ce astăzi am făcut este o fărâmă mică de 
recunoştinţă faţă de marile lucruri pe care dânsul le-a realizat pentru municipiul 
Hunedoara şi pentru cetăţenii acestui municipiu.” 

Are loc festivitatea de înmânare a „Titlului de Cetăţean de Onoare a 
Municipiului Hunedoara”  d-lui HADA GLIGOR şi a „Cheii Oraşului”.  

 
Dl. Hada Gligor: 
„Doamnelor şi domnilor consilieri, doamnelor şi domnilor, domnule 

primar, sunt încercat de mari emoţii în aceste momente atât de importante pentru 
mine. Vă rog să-mi permiteţi să vă aduc generoase  mulţumiri pentru aprecierile pe 
care mi le-aţi făcut, pentru activitatea pe care am desfăşurat-o timp de 12 ani în 
municipiul Hunedoara, în domeniul protecţiei sociale şi nu numai. 

Mă angajez, stimaţi consilieri, ca în continuare să încerc să  traduc în 
viaţa mea ceea ce m-am hotărât,  să încerc să asigur, cât voi putea,  o fărâmă de 
fericire pentru cei încercaţi de viaţă, în urma disponibilizărilor în masă.  

Cu ajutorul familiei şi cu ajutorul lui Dumnezeu voi încerca să fiu de folos 
pentru cetăţenii municipiului Hunedoara. 

Mulţumesc pentru aprecierile înalte pe care mi le-aţi oferit şi pentru 
distinsul titlu de „CETĂŢEAN DE ONOARE” al municipiului Hunedoara. 

Vă mulţumesc.” 
 
D-na Chiş-Şerban Ana Aurelia : 
"D-lor consilieri, d-nul  consilier Artean Mircea Ioan şi-a exprimat dorinţa 

de a fi învoit, pentru a putea participa la o şedinţă a Colegiului Medicilor  din judeţul 
Hunedoara, a cărui preşedinte este. Vă rog să votaţi.”  

 
A fost aprobată în unanimitate de voturi propunerea de învoire a d-nului 

consilier Artean Mircea Ioan, un număr de 20 consilieri sunt prezenţi în sală la această 
dată, dar în funcţie sunt 21 de consilieri. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                    -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

 -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
                    -  d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.65/2007 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie).  
                    -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

 -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.66/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                    -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-  d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

                   -    d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
                    -  d-na Chiş Şerban Ana Aurelia care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Răceanu Viorel: 
„Mi se pare puţin ciudat acest proiect de hotărâre, în ideea că nu ştiu 

dacă există vre-o lege care să interzică cetăţenilor, asociaţiilor de locatari, instituţiilor,  
şcolilor, celor care au în zonă perimetre, curţi să-şi  facă curăţenie în zonă.  

Dacă nu este interzis, problema se pune altfel, pentru patru bănci şi o 
măsuţă trebuie să aprobăm o hotărâre? 

De ce trebuie să vină cineva tocmai din Miercurea Ciuc să ne înveţe să 
facem activităţi recreative, să plantăm un mesteacăn sau să montăm o bancă. 

Această problemă a curăţeniei trebuie să fie o problemă de masă, să 
întreprindem noi acţiuni cu toţi cetăţenii. 

Deci eu nu spun că nu e bine să ne asociem.” 
 
Dl. primar  Nicolae Schiau: 
„Poate nu a fost foarte atent studiată nota de fundamentare a acestui 

proiect de hotărâre şi nu aţi înţeles despre ce este vorba. Aici este vorba de un 
parteneriat cu Asociaţia Nonprofit  Linişor  ce este o asociaţie ce reprezintă 
comunitatea de roomi, din Hunedoara, care derulează multe acţiuni pentru atragerea 
unor fonduri destinate comunităţilor de roomi, iar prin acest proiect depus se doreşte 
să se obţină bani în cadrul programului „Spaţii verzi” Mol România în colaborare cu 
Fundaţia Pentru Parteneriat cu sediul în Miercurea-Ciuc, dar prin acest proiect se atrag 
7.500 RON. Nu vine nimeni din Miercurea Ciuc, noi facem aceste dotări şi o parte din 
activitatea ce trebuie desfăşurată se va face de către oamenii din zonă , de către elevii 
de la Şcoala Generală nr.7. Prin acest proiect avem posibilitatea de a aduce nişte 
bani. Nu este o sumă foarte mare , dar este importantă. 

Sunt de acord cu d-nul consilier Răceanu, asociaţiile de locatari trebuie 
să-şi facă curăţenie în zonele lor. Noi am demarat programul curăţenie  de  
primăvară.” 
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Dl. Magaon Jane: 
„Ar trebui să avem aceste asociaţii din zonă, pentru ca banii să nu plece 

din localitate. Eu am înţeles că sediul mare este în Miercurea Ciuc şi că acolo se duc 
banii. 

Eu spun că aceste lucruri se întâmplă deoarece este un pic  
dezinformare la nivelul Primăriei, spun acest lucru deoarece nu se cunosc multe lucruri 
în oraş.” 

 
Dl. primar  Nicolae Schiau: 
„Atenţie mare, aţi afirmat un lucru destul de grav: Este dezinformare la 

nivel de primărie? Vă rog să argumentaţi.”   
 
Dl. Magaon Jane: 
„Argumentez exact. A apărut ieri în ziarul Servus, un anunţ din partea 

Primăriei Municipiului Hunedoara care face licitaţie publică pentru anumite proiecte în 
municipiul Hunedoara. În ziarul din ata de 13 şi apare  acest anunţ. Oare cine poate să 
vină să participe la licitaţie în aceeaşi zi. Eu de exemplu am primit ziarul la ora 17.” 

 
Dl. primar  Nicolae Schiau: 
„Domnule consilier, uitaţi-vă mai atent, data depunerii este până în 13 

aprilie. Adică o lună de zile şi este ceea ce aici a hotărât consiliul local în şedinţa 
trecută de a rectifica aceea documentaţie greşită, pentru care a trebuit să reluăm 
licitaţia. Acela este anunţul, pentru ONG-uri, pentru finanţarea nerambursabilă. O să 
vă aduc ziarul, îl am pe birou, pentru a vedea că data este 13 aprilie. Deci o lună de 
zile.” 

Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.67/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 

din numărul consilierilor în funcţie).  
                    -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

 -    d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
-  d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.68/2007 se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. primar  Nicolae Schiau: 
„Domnule consilier Magaon, anunţul de participare vi-l dau imediat. 

Punctul nr.12: solicitantul va depune documentaţia prevăzută în regulamentul privind 
atribuirea contractelor de finanţare nerambursabilă la registratura Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara, str. Libertăţii nr.17, până la data de 13 aprilie 2007 ora 1530 , 
cu menţiunea pe plic a denumirii proiectului, adresa şi numele complet a solicitantului, 
domeniul pentru care se solicită finanţarea, cu menţiunea: a nu se deschide înainte de 
sesiunea de evaluare.  

Vă pun ziarul la dispoziţie. 



 6 

Dar dacă acestea au fost singurele motive pentru care ne-aţi acuzat de 
dezinformare, vă rog să vă cereţi scuze.” 

 
  D-na Chiş Şerban Ana Aurelia: 

Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 
şedinţa de azi a consiliului local." 

 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 

Astăzi 21.03.2007, s-a inserat pe site-ul  propriu al instituţiei noastre şi 
s-a procedat la afişarea la sediul Consiliului local al municipiului Hunedoara a 
procesului-verbal încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din data de 14.03.2007. 

 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 


